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Z A P I S N I K 
 

SA 5. SJEDNICE VMO  
5. sjednica VMO Sveti Nikola održana je 08.11.2010. (ponedjeljak) s početkom u 19:00 sati u 
prostorijama Mjesne samouprave, Zametska 6 
 
Sjednici su bili nazočni: 
- Ida Mahmutefendić, predsjednica VMO 
- Marin Barać, zamjenik predsjednice VMO 
- Hadi Aji, član VMO 
- Mile Biondić, član VMO 
- Kristian Čarapić, član VMO 
- Dejan Kurelić, član VMO 
- Željko Rušec, član VMO 
- Milisava Milović, član VMO 
- Ante Peran, član VMO 
- Darinka Ban, tajnica MO 
 
 

Sjednicu je otvorila predsjednica VMO i predložila slijedeći 
 

D N E V N I  R E D 
 

1. Donošenje odluke o konačnom redoslijedu prioriteta komunalnih radova za 2011. 
godinu 

2. Zahtjev za uklanjanje dijela rukohvata nasuprot ulaza Zvonimirova 64 i 62 
3.   Predstavka stanara u vezi javne rasvjete i ogradnog zida – Zvonimirova 3/1-3/4    
4.   Zahtjev za odreñivanjem kasnijeg završetka radnog vremena Caffe bara 
      "Gallery A je to" , Antuna Kosića Rika 11 g – mišljenje, traži se 
5.   Predstavka Streličarskog kluba Rijeka 

 
Vijeće je prihvatilo prijedlog da se u dnevni red uvrsti točka  

6. Razno 
- izmjene odluke o dežurstvu članova Vijeća 
- predstavka Fućak Elda, Zametska 48 
 
Izmjenu odluke o dežurstvu obrazložio je Marin Barać. Izmjena se sastoji u tome da bi se dežuralo 
do kraja godine 2 puta mjesečno, jer se pokazalo da grañani nisu zainteresirani za ovakvu 
komunikaciju. Prijedlog je predsjednica dala na glasanje, te je izmjena usvojena sa 6 glasova "ZA" 
i 3 glasa suzdržana.  
Predsjednica je zatražila izjašnjavanje o zapisniku sa prethodne sjednice. Gospodin Biondić se 
javio za riječ te zatražio da mu se objasni postupak oko predlaganja i uvrštenja prijedloga u 
Program rada. Smatra da nije oko toga postupak proveden ispravno, te traži da se i njegovi 
prijedlozi uvrste u program. Na postavljena pitanja traži se pismeni odgovor. Gospodin Barać je 
odgovorio da je Program usvojen većinom glasova i da se ne može mijenjati, a da će na idućoj 
sjednici o ovim pitanjima biti govora. 
Nakon ovoga predsjednica je dala Zapisnik sa prethodne sjednice na glasanje, te je usvojen sa 6 
glasova "ZA" i 3 glasa suzdržana.  
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AD 1 
 
Prijedlog prioriteta komunalnih radova za iduću godinu obrazložila je tajnica MO. Spomenula je 
način raspodjele sredstava za ovu namjenu, pa je gospodin Biondić zatražio predočenje kriterija 
po kojima se ta sredstva rasporeñuju. Za iduću godinu za komunalne prioritete za naš mjesni 
odbor namijenjeno je 723.000,00 kn, a svi predloženi radovi se uklapaju u taj iznos. Radi toga nije 
potrebno utvrñivati poseban redoslijed prioriteta, jer će sve biti izvršeno u idućoj godini. Budući da 
je Vijeće ranije donijelo odluku da se višak neutrošenih sredstava namijenjenih za prioritete u 
2010. godini utroše na "Ureñenje stubišta i pješačke staze od nogostupa na Vidovićevoj cesti 
prema kućnom broju 18 u Kršinićevoj ulici", predlaže se da se ta stavka u dogovoru s Rijeka 
prometom zamijeni stavkom "Ureñenje protuklizajućeg završnog sloja asfalta od raskrižja 
Medovićeva  i Vidovićeva ulice do Nove ceste". Prijedlog i redoslijed komunalnih prioriteta za 
2011. godinu s izmjenom u točki 9. predsjednica je dala na glasanje. 
 
Zaključak: 

• Vijeće jednoglasno donosi odluku o usvajanju Prijedloga komunalnih prioriteta za 2011. 
godinu prihvaćajući i izmjenu u točki 9. popisa radova. 
 
 

AD 2 
 
Aldo Surina, Zvonimirova 64 podnio je zahtjev za uklanjanje dijela rukohvata nasuprot ulaza u 
Zvonimirovoj 64 i 62. jer mu to ometa ulaz u stambeni objekt. Nakon rasprave, Vijeće ocjenjuje da 
nije dovoljno stručno da ocijeni opravdanost zahtjeva, te donosi slijedeći   
    
Zaključak: 
• Zahtjev uputiti Rijeka prometu radi ispitivanja opravdanosti zahtjeva i daljnje 

postupanje. Zatražiti pismeno očitovanje. 
 
AD 3 
 
- Vijeću su se obratili grañani iz zgrade u Zvonimirovoj ulici broj 3/1 do ¾ sa zahtjevom da im se 
pomogne u postavljanju javne rasvjete  u okolišu zgrade, a koja im je ukinuta radi izgradnje Zapadnog 
trgovačkog centra. Takoñer traže da se zid visok  preko 4 m s južne strane njihove zgrade snizi na 
neku razumnu visinu, jer im bitno narušava kvalitetu života svojom visinom i blizinom zgradi.  
 
Zaključak: 
Vijeće donosi odluku da se uputi zahtjev Odjelu za komunalni sustav te zatraži očitovanje  o 
potrebi postojanja tako visokog zida, a da se očituju i u vezi postavljanja javne rasvjete na 
prilazima zgradi. 
 
AD 4 
 
Gradski odjel za poduzetništvo zatražio je mišljenje Vijeća MO Sveti Nikola o zahtjevu vlasnika Caffe 
bara "GallerY A je to" , A. Kosića Rika 11 g za završetak radnog vremena u 2,00 sata dana 20. 
studenoga 2010. godine radi proslave roñendana. 
 
Zaključak: 

Vijeće donosi mišljenje da se može prema traženju  dozvoliti kasniji završetak radnog 
vremena do 2,00 sata. Vijeće se izjašnjavalo glasovanjem , te je mišljenje doneseno sa 7 
glasova "ZA" i 2 suzdržana glasa . 
 
 
AD 5 
Vijeću Mjesnog odbora obratio se Streličarski klub "Rijeka" s pozivom na potporu u aktivnom 
traženju mogućnosti da se što prije pristupi izgradnji objekata za sportski centar namijenjen 
prvenstveno streličarstvu. Gradski odjel za urbanizam odabrao je lokaciju unutar granica našeg 
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Mjesnog odbora, a Streličarski klub se pobrinuo za idejni projekt vlastitim sredstvima i  
angažmanom. 
 
 

 
Zaključak: 
Vijeće jednoglasno donosi zaključak da se podržava izgradnja ovakvog sportskog centra na 
našem području, te da se Streličarskom klubu daje podrška u njivom nastojanju da Grad što 
prije uvrsti ovaj projekt u svoje financijske planove. 
 
 
     AD 6 
 
Vijeću Mjesnog odbora obratila se Elda Fućak, Zametska 48 za pomoć oko ostvarenja  priključka  
na gradski plin. Naime, Energo im je izgradio instalacije, ali bi konačni priključak trebao biti 
ostvaren prekapanjem Zametske ulice, a što ne dozvoljavaju Hrvatske ceste, jer još nije prošlo 5 
godina od zadnjeg prekapanja te državne prometnice. 
 
Zaključak: 
Vijeće zaključuje da se ovakve situacije ne mogu tolerirati, te da se uputi oštar protest 
Energu, Hrvatskim cestama , Odjelu za komunalni sustav, te na znanje gradonačelniku. 
 
- Član Vijeća , gospodin Mile Biondić u nastavku sjednice izvještava o svojoj odluci da se 

odrekne vijećničke naknade u korist IVAN KLARIN, a za potrebnu fizikalnu terapiju 
imenovanog. Gospodin Biondić traži da se njegova vijećnička naknada uplaćuje na žiro račun 
Ivana Klarin broj: 

      2402006-1100137069 poziv na broj 24129336004  
 
Sjednica je završila u 21.30 sat. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice. 
 

Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: Predsjednica VMO Sveti Nikola: 
 

Darinka Ban Ida Mahmutefendić 
 


